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Pablo Giner: "No se
m'ha aparegut un
àngel, ni res
extraordinari, coses
normals m’han
portat a aquest
camí"

Pablo Giner (Sant Cugat, 19 de
maig de 1980) ha celebrat
aquest dissabte, a l’oratori de
l’escola Viaró, la seva Primera
Missa.

05/10/2013



Enllaç a l'article publicat a TOT Sant
Cugat [+]

També coneguda amb el nom de
Missa Nova, aquesta homilia suposa
la primera eucaristia celebrada de
forma solemne per un capellà,
després de ser ordenat. El mossèn va
rebre l’ordenació de Xavier
Echevarría, bisbe prelat de l’Opus
Dei, el 4 de maig d’aquest 2013 a la
basílica de Sant Eugeni de Roma.
Giner combina l’activitat de l’obra
amb aficions com la lectura, el futbol
i el Barça.

Què és el que dirà durant aquesta
Missa Nova?

Em presentaré davant d'amics i
familiars a través d’aquesta missa.
Agrairé tot el que he après de la gent
allà on he estat. De tota la gent que
m’he anat trobant, he après molt i
això que he estat amb gent que pensa
com tu i que no pensa com tu. També
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agrairé el suport dels meus familiars
en tot aquest temps.

Li hagués agradat estrenar-se en
una església?

Fer-la a l’escola ha estat purament
pràctic, perquè conec el Viaró i es
còmode, però m’hagués agradat fer-
ho a la parròquia de Sant Cebrià de
Valldoreix, on vaig fer el bateig del
meu nebot.

De totes les seccions, per què va
escollir l’Opus Dei per fer-se
mossèn?

No ho vaig triar jo, va ser una crida.
Molta gent em pregunta com t’has
decidit i sempre dic que és tot molt
sobrenatural, molt de Déu i Déu m’ha
cridat a través de les coses ordinàries
que m’han anat succeint i de les
persones que m'he trobat. Jo estic
segur que Déu m’ha cridat aquí i fins
ara m’he dedicat als altres i això
t’omple molt.



Però estudiar al Viaró, que forma
part de l’obra de l’Opus Dei, pot
haver influenciat?

Potser sí que influencia, m’han
format, però he escollit lliurement i
sempre he escollit jo. Els camins de
Déu tenen aquestes coses, a través
d’on vas decideixes. A mi no se m'ha
aparegut un àngel, ni res
extraordinari, sinó coses normals
que m’han portat per aquest camí.

En aquesta elecció de seguir a Déu
hi va haver algun detonant?

No, simplement vaig començar a
viure la vida de l’Opus Dei. Fins que
no vaig tenir la crida mai, però mai,
m’havia plantejat el sacerdoci. Una
vegada em van demanar que ajudés
a fer una missa i vaig sortir corrents,
però la vida et va portant.

Què li suposa formar part de
l’Església?



Em supera tant... no deixes de ser un
ministre de Déu, jo sempre dic: "Déu
m’ajudarà".

Vostè té la llicenciatura
d'Economia, podrà aplicar els seus
estudis a la seva nova vida
eclesiàstica?

Sóc un mossèn de carrer i segueixo
els diaris i l’economia, però treballar
com ja vaig fer en una assessoria, ja
no.

I classes en algun centre educatiu
de l’Opus Dei?

Els sacerdots no en fem de classes de
matèries, potser alguna d’ètica, sí.

Més ètica econòmica ens aniria
molt bé a tots.

Sí, tens raó, fa falta.

A partir d’ara quina serà la seva
feina?



Continuo un any més a Roma,
acabant la meva tesi i després on el
servei em cridi, pot ser qualsevol lloc
del món on l’Opus Dei tingui obra.

Li agradaria Sant Cugat?

I tant, hi tinc família i amics.

El Papa Francesc era la millor
opció?

Sí, sens dubte.

I des de l’Opus, com es valoren les
darreres declaracions que aposta
per una Església inclusiva, amb
homosexuals, divorciats i dones
que han avortat?

Perfecte. M’agrada molt aquest Papa.
A l’Església hi cap tothom, tota la
gent que vulgui seguir el missatge de
Déu. Si el Sant Pare diu això, em
sembla molt bé. Tots els seus
missatges m’estan agradant molt i
l’exemple que està donant també,



està parlant molt amb signes i fa falta
un Pare que estigui molt a prop de la
gent. El missatge és el mateix però hi
ha hagut un canvi.

Aquest Papa pot ajudar al fet que
més gent s’apropi a l’Església en un
moment que està perdent fidels?

Sí, i ara a les audiències que fa a
Roma hi ha més gent. Però els
catòlics han crescut en número.

Sí, a l’Àsia i a l'Amèrica del Sud,
però no a Europa.

Tens tota la raó, per això està bé que
el Papa digui que no hem d’excloure
a ningú.

A què o a qui dedica les seves
pregàries?

Reses pel Sant Pare, pels pares,
germans, amics i familiars. La gent
em truca o em para pel carrer i em
demana que resi per ells i clar que



reso per ells. Fins i tot una vegada
em vaig trobar un borratxo que em
va parar i em va preguntar: “Sap
quin és el Salm 23?”, i jo li vaig dir
que no i ell em va respondre: “El
Senyor és el meu pastor, no em
manca res”. Ara ja no m’he oblidat
d’aquest Salm i jo li vaig dir que
resaria per ell i em va dir que ell
també resaria per mi.

Des de la prelatura de l’Opus Dei
com s’està vivint tot el procés
independentista?

Sóc català i em sento català. No vull
fer política, el que decideixin els
catalans, estarà bé. No diré mai que
sí o que no, no em puc posar en
política, perquè aleshores deixes
d’atendre una part de la gent i a
l’Església tenen cabuda tots, però em
sento molt català.

Mariona Sagalés i Mas // TOT
Sant Cugat
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